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1. Mötets öppnande

Ordftirande Alexander Åhman Hald ftrrklarar mötet öppnat kl. 16:04.

2. Justering av röstlängd

Röstltingden fastställs till sex stycken niirvarande styrelseledamöter med
niirvaro-, yttrande- och rösträtt.

Under punkt 5. Föregående mötesprotokoll justeras Micaela Mora
Holmström och Nathalie Eriksson in. Röstltingden justeras till atta stycken

nåirvarande styrelseledamöter med niirvaro-, yttrande- och rösträtt.

Under punkt 8b. Beslutspunkt: Medaljplan justeras Micaela Mora
Holmström ochNathatie Eriksson ut. Röstlåingden justeras till sex stycken
niirvarande styrelseledamöter med nåirvaro-, I'ttrande- och röstätt.

3. Godkännande av liiredragningslista

Föredragningslistan godkänns med ftirflyttning av punkt 14a. Rapport: Plan

fiir KM till punkt 9, övriga punkter justeras i enlighet med detta.

4. Val av justerare tillika rösträknare

Mathilde Löilnell Mortensen nominerar sig sjiilv till justerare tillika
röstrålknare.

Styrelsen beslutar

att välja Mathilde Lönnell Mortensen till justerare tillika röstrtiknare"

5. Föregående mötesprotokoll

I enlighet med tidigare beslut bordläggs foregående mötesprotokoll tills
nästkommande möte.

Micaela Mora Holmström och Nathalie Erilwson justeras in kl. 16:08.

Rö s tl dngde n j us t e r as till åu a ncirv ar ande s t1,re I s el e dam ö t er

6. Adjungeringar

Inga adjungeringar.

7. Kansliet c
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a. Rapport: Kansliet

Emmy läser en rapport fran kansliet. På efterfrågan från kansliet
bestiimmer styrelsen att kvarglömda saker på villan kommer slåingas
efter två månaders ftirvaring. Emmy meddelar att Karin åir inte på
plats på villan de kommande veckorna då hon fafi praktikplats men
kommer arbeta med att utarbeta och organisera ett arkivsystem som
sttlmmer med HumF:s arkivförteckning samt är lätt att arbeta med,
under helgen. Detta iir en temporiir situation. Mathilde uppmanar
kansliet att ta hand om växtema då de var mycket torra senast hon
var på Villan.

8. Presidiet

a. Utvärdering: Valmötet

Mathilde anser att mötet tog lang tid och att detta antagligen var på grund av
diskussionen om kandidater, vilken heller inte borde genomftirts.
Diskussionerna av kandidaterna skulle haft en tidsgrtins och varit mer
konstruktiva med kandidaterna närvarande. Hon tror folk skriimdes bort ntir de
{ick möta en fientlig möteskultur. Fokus bör ligga på uppdraget inte på
personen. Mathilde påpekar att hon och Emmy fick inte rösta om kandidaterna
ftir presidiet vilket inte åir stadgeenligt. Hon fortsätter att valmötet visade att det
iir en liten grupp medlemmar vilka har mycket makt. Detta begråinsar styrelsens
arbete och möjlighet att arbeta framåt. Hon uppmanar styrelsen att vara med och
pås§nda och avsluta mötet ftir att hinna vara med pä allapunkter men såirskilt
närvara under styrelsens egna propositioner vilket flera styrelseledamöter inte
var på Valmötet.

Emmy instiirnmer med Mathilde och menar att möteskulturen måste bli mer
produktiv och att samma regler som gä1ler fusiskt ska gälla digitalt. Andreas är
nöjd med resultatet men instiirnmer med Mathilde att det inte är rimligt att ha ett
sådant utdraget möte. Katerina menar att det blev en hård ton mot kandidaterna
under utfrågningarna och klara riktlinjer ftir möten bör göras innan. Tony
instiimmer att en grupp medlemmar har mycket makt vilket begriinsar s§relsen
och att det ska vara tydligt att styrelseledamötema åir studenter ftlrst och han
upplever att seniorer inte ser det på det sättet.

Nathalie menar att det hade varit bra med tidsbegråinsning på diskussioner men
hon tycker det uir okej att ta ut kandidater och prata om dem utan att de iir
nåirvarande. Mathilde svarar att alla rir ändå vuxna och att det inte gör något om
kandidaterna åir i rummet samtidigt då det åir bra om kandidaten fär höra kritiken
så den kan förbättra sig och bemöta den. Nathalie replikerar att det inte åir några
problem men att det kan vara så att vissa inte vågar pratai ett öppet rum.

Alexander lyfter att det var mycket fä "vanliga" medlemmar som ntirvarande
vilket är mycket problematiskl; majoriteten var seniorer vilket ger dem en
inflytelserik maktposition. Diskussionerna gick i rundgang varftir han var \
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tvungen att bryta diskussionerna ibland. Han tycker extra synd om sekreteraren
då det tir svårt att arbeta på ett bra såitt under eU så langI möte.

Alexander fortsätter att valberedningen uttryckt att de inte blev hörda av mötet
och kiinde sig uppgivna över situationen. Mathilde vill tillägga att
valberedningen antagligen kiinner sig överkörda då arbetet de lagt ner inte togs
på allvar och att de fick motivera sina val återkommande då de inte lyssnades på
ldrsta gången. Hon menar att det vore intressant att höra fran de nya
styrelseledamöterna samt oovanliga" medlefllmar hur de §ckte mötet gick. Hon
ber alexander göra detta.

Alexander påpekar att han observerat att de som inte haft uppdrag tidigare ffir
ftirre avslag i omröstringar än de som tidigare innehaft styrelsepositioner, något
som är viirt att reflek tera över.

b, Beslutspunkt: Medaljplan

Emmy och Mathilde fiiredrar kring medaljplanen. Alexander menar
att han ä för att belöna arbete med medaljer men att det kanske inte
bör vara just en halsmedalj ftir presidiet. Mathilde informerar att det
varit en halsmedalj ftirut vilket får Alexander att iindra sig. Katerina
merur att det iir en bra id6 att belöna medlemmar ftir sina insatser.
Hon menar att det kan vara en bra tidpunkt att göra om den grafiska
profilen helt. Nathalie menar att det iir ett bra ftirslag som fokuserar
på medlemmar. Hon funderar på att det antagligen åir for dyrt att låta
presidiemedaljen vara personlig samt att gravera medaljer. Hon
menar även att rosetter åir kvinnligt. Tony menar att det ?ir ett bra
ftirslag men undrar vad medaljer har för syfte och våirde. Mathilde
svarax Katerina och tycker inte att ugglan ska bytas eftersom den iir
fin och att det åir en stor ftirrindring. Hon uppmanar Emmy att skicka
en bild på presidiemedaljen samt rosetten. Emmy delar bilderna i
chatten. Emmy svarar Nathalie att kostnaderna beråiknats och är
fullkomligt överkomliga i och med att utformningen av medaljer åir

en engångskostnad och att de sedan inte iir dyrare iin de medaljer
som styrelsen har nu. Gravyren är inte heller dyr utan ftireningens
existerande medaljer kan gtaveras ftir ca.l70 kr styck. Hon ber
Nathalie komma med ett ftrslag på en annan utformning av
medaljen fiir sektionsansvarig eller motsvarande, om hon anser en
rosett fdr kvinnligt.

Micaela Mora Holmström och Nathalie Eriksson justeras ut kl. t7:06.

Rö s tl rin gde n j us t er as til I s ex nrirv ar ande s tyre I s e I e damö t er.

Alexander menar att även om styrelsen anser att ftirslaget är bra
kommer det komma synpunkter på det under nästa foreningsmöte och \NU
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fiireslår att ett nytt forslag utformas.

Mathilde påpekar att tidigare inftirande av Uggleorden samt
ftirtjrinstpin inte redovisats på ett ftireningsmöte. Hon påpekar att
styrelsens mandat att utveckla ftireningen inte ska påverkas av en
persons åsikter som dessutom inte diskuterat planen med styrelsen
eller de som utarbetat den. Rörande kostnader vill hon påpeka att
medaljerna till Uggleorden budgeterades 15000:-. Hon fortsätter att
det i nuläget endast är sittande presidiet som använder presidieband,
inget skiljer alltså sittande presidial och tidigare presidial och sittande
styrelseledamot. Emmy inståimmer med Mathilde och yrkar på att
godktinna ftirslaget med ftiljande iindringar: inkluderande av en
bakrgund dåir syfte och existerande medaljsystem framgår tydligt,
redovisande av kostnader samt en lösare utformning av
fortjiinstmedalj och insparksmedalj så kommande styrelser kan arbeta
fram en medalj i samråd med de berörda parterna.

Mathilde påpekar att tidigare fus styrelse genom
presidieöverlämningen uppdraget att utforma presidiemedaljer.
Katerina undrar om det är genomftirbart att göra klart presidie- och
styrelsemedaljer till nästa års styrelse och att det måste ftirsvaras på
ft)reningsmöte. Emmy svarff att det 2ir det då hon och Mathilde giort
efterforskningar i samband med utformandet av ftirslaget och att det iir
klart styrelsens eventuella beslut kommer ftirsvaras på fdreningsmötet
då det är i linje med utvecklingen mot ett aktivt medlemskap.
Mathilde menar att planen inte är kontroversiell i studentvärlden.

Styrelsen beslutar

att uppdra vice ordft)rande samt sekreterare att bereda möjligheterna
ftir nästkommande styrelse att börja arbeta med det nya
medaljsystemet som planen exemplifierar, samt inleda fiirberedelser

ftir implementering av styrelsens medaljer ftir nästkommande

styrelse med 2indringar i planen utifran diskussionen.

Paus kl. 17:29.

Mötet återupptas kl. 17:i9.

c. Beslutspunkt: Genomfiirande av överlämning

Alexander meddelar att presidiet kommer vara klara med
genomgangen av överltirnningarna imorgon. Katerina tror att det tir
svårt att ha en överl?imning päZoom. Mathilde insttimmer men att
restriktionerna och planen foreningen arbetat efter är att prioritera.
Katerina ftireslar utskottsöverlämningar på plats men
styrelseöverliimningen päZoom. Andreas menar att utskotten måste U/t'rft
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se sina behov och sedan besluta själva om digital eller ffsisk
överlåimning. Alexander menar att varje utskott kommer överens
med dess efterträdare om hur man villgöra.

Styrelsen beslutar

afl genomftira styrelse- och utskottsöverlämningarna digitalt om
restriktionerna ftrkings. Skulle restriktionerna på personantal

slopas, genomft)rs överlämningama på villan.

att aavseff restriktioner genomfiira den offrciella
överliimningsmiddagen efter arsskiftet.

atthälla styrelse- och utskottsöverlåimningama den 12:e

december.

Alexander uppmuntrar alla styrelseledamöter att inkludera de nya
ledamöterna i sitt arbete redan nu ftir att de ska kåinna sig redo niir de

tillhäder. Mathilde uppmanar Alexander att kontakta de nya
styrelseledamöterna så fort som möjligt och informera om detta.

d. Beslutspunkt: Förändring av typsnitt i grafisk profil

Styrelsen beslutar

a// godkiinna ändring i fiireningens grafiska profil till Times

New Roman som standardtypsnitt i officiella dokument.

e. Rapport: Möte med fakulteten 20111

Presidiet ftiredrar om mötet med dekanen som h0lls den 20:e
november. Vid mötet delgavs ftireningen nya riktlinjer kring corona
från SU. Möjlighet till ekonomiskt stöd finns men den ekonomiska
situationen iir så pass bra att presidiet meddelade dekanen att det inte
behövs. Elisabeth hälsar att styrelsen gjort en jätteinsats under hösten
och varit mycket flitiga. Presidiet potingterar att en fortsatt bra
relation med fakulteten åir av lttersta vikt att upprätthålla och inte
skall ses som eR sjeilvklarhet.

f. Rapport: Campusråd 23111

Alexander rapporterar fran campusrådet. SUS ftiredrog om SU:s nya
riktlinjer och frågade om samtliga foreningar blivit kontaktade av
dekanerna om ekonomiskt krisstöd. Några av JF:s nyligen valda
styrelseledamöter deltog. Den 15:e december iir sista mötet ftir året
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dtu efterhädare fiir presidiet och skattrnästeriet giirna får delta.
Samtliga foreningar har begrEinsad verksamhet.

g. Beslutspunkt: Mottagare av Ugglepriset 2020

Emmy ft)redrar kring den inkomna nomineringen. Alexander
instiimmer att den är problematisk i och med att frreningen tir
religiöst obunden. Mathilde menar att nomineringen inte iir s?irskilt
utförlig och att priset inte ska tilldelas välgörenhet i allmänhet utan
såirskilt humanistiska kunskaper vilket samstiimmer mer med
Ugglepriset och dess syfte. Hon föreslår att styrelsen nominerar en
pristagare istiillet. Tony instämmer med att det inte går att godkiinna
den inkomna nomineringen i och med att foreningen rir religiöst
obunden. Alexander menar att ftirslaget gfu att jämftira med om
Svenska §rkan hade antagits om den blivit nominerad. Alexander
yrkar att inte anta nomineringen med motiveringen att ftireningen är
religiöst obunden.

S§relsen beslutar

att godta Alexanders yrkande om att inte anta nomineringen av
stadsmissionen med motiveringen att öreningen är religiöst obunden.

Emmy nominerar HumTank till Ugglepriset då de är en ideell
organisation som arbetar ftir att lyftahumaniora och frtimja
humanistiska vetenskaper i beslutsfattande och dess nödvrindighet i
samtiden. I det rådande globala politiska klimatet samt under dessa
exceptionella tider, åir humaniora och analytiska kunskaper viktigare
iin någonsin. HumTirnk erbjuder ett forum och nätverk ft1r spridandet
av humanistisk vetenskap samt arbetar akti\,t med att främja
humanistiska grunder i beslutsfattande. Mathilde håller med och
menar att det tlr en nominering som passff perfekt fiir Uggleprisets
stafuter.

Styrelsen beslutar

an lilldela Ugglepriset eller Humanistiska föreningens
hedersbetygelse Uggla till HumTiank ftlr år 2020 med
motiveringen: HumTänk iir en ideell organisation driven av
forskare inom humaniora, som arbetar ftir att lyfta humaniora och
framja humanistiska vetenskaper i beslutsfattande och dess

nödvrindighet i samtiden. I det rådande globala politiska klimatet
samt under dessa exceptionella tider, tir humaniora och analytiska
kunskaper viktigare åin någonsin. HumTank erbjuder ett forum
och nätverk ftir spridandet av humanistisk vetenskap samt arbetar
akti\,tmed att frtimja humanistiska grunder i beslutsfattande.
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9. Klubbmiisteriet

L, Rapport: Plan fiir KM

Styrelsen beslutar

att bordlägga punkten till nästkommande styrelsemöte.

att vppdraNathalie att skicka in planen som handling till
nästkommande styrelsemöte.

10. Skattmästeriet

a. Lägesrapport

Alexander rapporterar att skattmästeriet måste ha en rutinmåissig
utbetalning av lönerna till kansliet. Emmy menar att så länge
kanslisterna far lön den 25:e så iir det inga problem då HumF som
andra arbetsplatser betalar ut den 25:e, fiireningen kan inte garantera
en viss tidpunkt ör utbetalning. Mathilde inståimmer.

Katerina meddelar att arbetet i öwigt går bra och kontakten med
redovisningsfirman går bra.

11. Programutskottet

ä. Rapport: Programverksamheten i alternativ form

Tony ftiredrar om den digitala verksamheten. Han har inte utarbetat
nya ftirslag ftir digital verksamhet tin. Han ftireslår att fortsätta med
Playtogether. Mathilde menar att discordkanalen kan fortsätta men
att något mer bör planeras in i december. Hon skulle kunna hålla en
filmkväll digitalt till frrsta eller andra veckan i december.
Alexander visar HumF:s discord kanal. Han menar att det vore bra
att anviinda kanalen ftir aktiviteter. Katerina menar att kanalen bör
finnas på hemsidan samt att nyhetsbrevet bör marknadsftira att
spela among us eller ett gratisspel som förstagångs event.

Paus kl. l8:58.

Mötet återupptas kl. 19:03.

12. Informationsutskottet

Då informationsansvarig inte är niirvarande finns inget att behandla.

a. Rapport: Nyhetsbrev
b. Rapport: Prolilprodukter

13. Övermarskalksämbetet
N-/t
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Då övermarskalk inte är ntirvarande finns inget att behandla.

14. Externuthyrningar

Det finns inget att behandla.

15. Inbjudningar

Det finns inget att behandla.

16. Under mötet väckta frågor

Alexander meddelar att ft)reningen uppmenats av SUS att skicka in ett

ftirslag fiir att fä ekonomiskt bistand för större projekt vilket SUS nu

lanserar som pilotprojekt. Då styrelsen endast fått två veckor på sig menar

presidiet att det iir ftr kort varsel för att delta i pilotprojektet. Styrelsen

insttimmer. Detta ska delges som feedback till SUS. Styrelsen uppdrar

åindå Alexander att skicka in en öppen ansökan om pengar till utvecklande

av digitala aktiviteter.

Mathilde påminner om mötet på Zoom med Drivhuset på torsdag k1.13-15.

Nya styrelsen kommer bjudas in till mötet. Mathilde kommer dela

informationen i Slack.

Mathilde meddelar att ftireningens integritetspolicy har lagts upp på

hemsidan och alla bör läsa igenom den igen samt den praktiska

sammanställningen av hur styrelsen arbetar med integritetsfrågor som

Alexis sammanställt.

Tony villlyfta att det inte lir accepterat att bruka eller forespråka droger

inom ftireningen. Styrelsen menar att ingen fdrespråkat droger och arbetar

aktivt vid alli event med att vara uppmiirksamma på eventuella burk. Tony

uppskattar detta.

Mathilde uppdras av styrelsen att kontaktaallade seniorer som hade

synpunkter på stadgerevideringen under valmötet och be dem skicka in
konkreta ftirslag på iindringar.

Mathilde hälsar att hon tycker om alla jättemycket och uppmanar alla att

göra nästa möte julmysigt även om det kommer hållas digitalt.

17. Mötets avslutande
Ordforande Alexander Åhman Hatd florklarar mötet avslutat kl.19.42.
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